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Spørgsmål nr. S 69 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Justitsministeren 

Dato: 13. oktober 2020 

Stillet af: Peter Skaarup (DF)  

Forestiller ministeren sig, at antallet af ulovligt importerede peberspray vil 

stige eller falde, hvis et forbud mod at sælge peberspray i Danmark bliver 

indført?  

(Spm. nr. S 69). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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